
Rondvraag SP en GroenLinks   
   
In het AD was te lezen dat het Utrechts Landschap en Natuur- en Vogelwacht Vijfheerenlanden de 
gemeente Vijfheerenlanden vragen om de vergunning van 2 grote festivals in de Middelwaard in te 
trekken. Dit vanwege de bedreiging voor flora en fauna in het 
gebied.  https://www.ad.nl/utrecht/natuurorganisaties-willen-festivals-vianen-verbieden-vanwege-
bedreiging-voor-flora-en-fauna~a6449a4b/   
   
De ingediende zienswijze van beide organisaties is hier te 
vinden: https://www.natuurcentrum.nl/wp-content/uploads/2023/05/Zienswijze-Titanium-en-By-
the-Creek-UL-en-NVW-2-mei-2023.pdf#page26   
   
GroenLinks en SP hebben hierover de volgende vragen:   
   
We lezen in de zienswijze dat Utrechts Landschap en de Natuur- en Vogelwacht Vijfheerenlanden 
aangeven dat het NNN wordt aangetast, oa door parkeermogelijkheden en het plaatsen van 
portocabins en containers in NNN-gebied en het plaatsen van podia in NNN-gebied (en de daarbij 
behorende opbouw en afbouwwerkzaamheden). Vanwege de (mogelijke) aantasting van NNN is 
afstemming met de Provincie Utrecht noodzakelijk. Heeft deze afstemming tussen de gemeente 
Vijfheerenlanden en de Provincie Utrecht plaatsgevonden? Zo ja: welk advies heeft de provincie 
gegeven en heeft dat geleid tot aanpassingen bij de festivals, bijvoorbeeld mbt het parkeren, het 
plaatsen van de portocabins/containers en podia in het NNN?   
   
Punt van kritiek in de zienswijze is het niet tijdig afstemmen met de Provincie Utrecht, zodat de 
gemeente vanuit de provincie een oordeel over de aanvraag ontvangt. Klopt het beeld dat het 
contact/het afstemmen met de Provincie Utrecht niet of laat in het proces plaatsvindt, en is dat wel 
vaker het geval als het gaat om evenementen/festivals in of nabij NNN-gebied? Zo ja: lukt het vanuit 
de Provincie Utrecht dan nog om op korte termijn een gemeente te ondersteunen/adviseren, en hoe 
kunnen we ervoor zorgen dat we eerder in beeld komen?  
   
Er wordt gesproken over het verstoren van broedvogels. Daarbij wordt aangekaart dat door de 
combinatie van festivals en de extra tijd voor op- en afbouw er de kans bestaat dat zowel het 
1e broedsel als het 2e broedsel verstoord wordt. Wordt er in de wet Natuurbescherming rekening 
gehouden met deze optelsom van meerdere verstoringen achter elkaar? Kan dit meewegen in de 
beslissing om een vergunning te verlenen of wordt er dan alleen naar individuele aanvragen 
gekeken?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Marjolein van Elteren 
Statenlid GROENLINKS Provincie Utrecht 
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